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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-11-14 

kl. 18.00 till 19.30 i Träffpunktens lokaler 

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Tomas Grahn, Christer Laursen Tofténius, Anita 

Skarphagen, Kenneth Skarphagen, Gullbritt Thorsell samt adjungerade kassören 

Kerstin Edstam Gabrielsson.   

 

Frånvarande: Eva Fohlström, Anna Nilsson Ekroth. 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående protokoll från 2024-10-16 godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

- Kerstin redovisade senaste ekonomiska resultat.  

- 152 medlemmar har hittills betalat medlemsavgift för år 2024. Det högsta antalet 

medlemmar föreningen hittills haft.  

- 2 st. medlemmar som betalat sin avgift efter den 26 oktober inräknar vi som 

betalande medlemmar även för kommande år 2025. 

- Saldot på sockenbokens konto är idag 69 656 kronor.  

 

5. Aktiviteter 

- Julmarknad kommer att hållas i Kulturhusets lokaler lördagen den 30 november 

och söndagen den 1 december. Vi beställer ett bord i föreningens namn för att den 

30 november sälja vår sockenbok. 

- Medlemsmöte.  Vi beslutade att anordna ett medlemsmöte i Kulturhuset tisdagen 

den 14 januari nästa år för att informera kring frågor om 

- Bungeviken 

- Badhusparken 

- Det marina livet runt Bunge socken 

- Hastighetsbegränsning och andra frågor kring Strandvägen 

Anna gör ett utkast till annons.  

Företaget MidOcean kommer att öppna upp sina lokaler (f.d. Marinan) för 

allmänheten under december månad. 

 

6. Utvärdering 

- Bungedagen gick av stapeln den 26 oktober 2024 i Kustateljéns lokaler i 

Fårösund. Det kom bra med folk. Alla utställare verkar ha varit nöjda, inga 

klagomål har kommit. Vi sålde också några sockenböcker under dagen. 

 - 2024 års Årets Bungebo, en mycket glad och överraskad Anders Nyström, 

presenterades under Bungedagen och förärades Diplom och Pokal. 
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7. Sockenboken 

- På begäran delades ut förteckning över vilka som deltar i arbetsgruppen för 

skapandet av kommande del av Bunge sockenbok. Förteckningen kommer också 

att läggas ut som info under fliken Sockenboken på hemsidan. 

- Gullbritt rapporterade om möte tidigare samma dag med del av arbetsgruppen,  

då vi gick igenom mera detaljerat vad som planeras ingå i kommande del 2 av 

sockenboken och vem som gör vad. 

 

8. Nästa års flaggningslista 

Vi gick igenom nästa års lista på flaggdagar och vem som flaggar när. 

 

9. Ökad Medlemsavgift för 2025? 

Mötet beslutade skjuta på diskussionen om ökad medlemsavgift till styrelsemötet 

inför nästa årsmöte. 

 

10. Fårösunds utveckling 

Inget att informera. 

 

11. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev har inkommit från Sveriges Hembygdsförbund och Gotlands 

Hembygdsförbund, gällande bl.a. webbinarier, där Gullbritt informerade om sitt 

deltagande i webbinariet om Kyrkogårdar den 13 november, som var mycket 

intressant. Tomas Grahn informerade om sitt och Yvonne Erikssons deltagande i 

årets Ängsdag den 9 november, där de som representanter för Bungemuseet AB 

blev belönade för god ängsvård. 

 

 12. In/Utskrivelser 

Skrivelse har inkommit från NTM Media med erbjudande om införande av 

Julhälsningar inför Julen. 

 

13. Hemsidan 

-Antalet besökande på vår hemsida ligger sedan förra styrelsemötet på drygt 4 200 

i genomsnitt per månad. En hög siffra, förmodligen beroende på nyligen 

genomförda Bungedagen. 

- Vi beslutade att bjuda in Valter Möllerström till nästa styrelsemöte för att gå 

igenom vad som skall finnas på vår hemsida och vad som ska rensas bort (och när/i 

vilken ordning). Christer gör förslag till Aktivitetslista för året som en information 

till besökande om vad vi planerar kommer att hända. 

 

14. Övrigt 

- Skylt Bunge kyrkogård om Baltiska flyktinggraven 

Kenneth har gjort en ritning/skiss som visar vägen till graven och som tillsammans 

med textförslag är tänkt att utgöra en skylt som placeras vid entrén till 
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kyrkogården. Har lämnats till Johan Sunnerstam som lämnar förslaget vidare till 

pastoratet. Vi avvaktar svar därifrån. 

- Ställplatser för husbilar i Bungeviken saknas.  

Två styrelseledamöter har sett att det finns platser för husbilar där. Vi avser därför 

inte gå vidare med frågan. 

 

15.  Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 18 december 2024 kl. 18.00 i 

Träffpunktens lokaler.   

  

16. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


